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NOWA RUDA (inf. wł.). Podczas pierwszej fali koronawirusa, która zaistniała wiosną tego roku,
władze miejskie zdecydowały się na przeprowadzenie akcji dezynfekowania przestrzeni publicznej.
Tego typu zabiegi prowadzono w miejscach o największym natężeniu ruchu pieszych, a więc na
ciągach handlowych i usługowych oraz stacjach paliw.

-  Teraz,  przynajmniej  na  razie,  nie  planujemy  takich  działań  -  komunikuje  burmistrz  Tomasz
Kiliński. - Trzeba sobie jasno powiedzieć, że mamy w kraju służby odpowiedzialne za panowanie nad
sytuacją epidemiczną i działania sanitarne. Owszem, wcześniej podejmowaliśmy je sami obserwując
to, co robią inni. Ale jeżeli dzisiaj nie ma zaleceń odgórnych na dokonywanie takich czynności, to ich
nie podejmujemy.

Nie da się ukryć, że zabiegi dezynfekcyjne to dodatkowe obciążenie kasy miejskiej. W sytuacji, gdy
wpływy do budżetu zmalały są nieobojętne dla wszystkich rozchodów. Samorząd w tym trudnym
okresie  musi  zapewnić  w  miarę  normalne  funkcjonowanie  miasta,  dlatego  jeszcze  wnikliwiej
przygląda się każdej złotówce przewidzianej na wydatek.
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